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ZANIMIVO, AKTUALNO IZ ŠOLE ZAVRČ

Završka šola najlepša v Sloveniji
V akciji Turistične zveze Slovenije pod geslom »Moja dežela, lepa 

in gostoljubna« je letos v kategoriji osnovnih šol zmagovalka 
podružnična OS Zavrč. Vodja šole Marta Bosilj je dragoceno

priznanje s pečatom gostoljubnosti prejela že v prvih decembrskih 
dneh v Rakičanu, kjer je bila letošnja podelitev.

Za haloško šolo, ki je resnično vzorno urejena in negovana, je to izredno veliko 
priznanje, ki vzpodbuja k prizadevnosti v prihodnje in je v ponos učencem, delav
cem šole, kraju in občini Zavrč. Pečat gostoljubnosti za leto 2000 že krasi osrednji 
hodnik šole v Zavrču.

ČESTITAMO! TM
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Priznanje
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Na adventnem venčku so Aleš, Jožek, Dominik in 
Toni Juršek iz Belskega Vrha prižgali svečki.

Foto: Tatjana Mohorko
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SREČA IN DOBRA VOLJA NAJ 

NAS VSE SKUPAJ POSPREMITA V 
NOVO LETO 2001.

VSE DOBRO VAM ŽELIMO 
ČLANI UREDNIŠTVA GLASILA 

Dober den
>1_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  r°

Dober den je glasilo občine Zavrč, ki glasilo tudi izdaja. 
Uredništvo: Peter Vesenjak, Tatjana Mohorko, Danica Bratuša 
in Lidija Domjan.

Fotografije: T. Mohorko, Rado Škrjanec, Foto Laura
Oblikovanje: Vej’ca 
Tisk: MA TISK d.d.
Naslov uredništva: Občina Zavrč, Zavrč 11, 2283 Zavrč 
Telefon: (02) 762-01-50, faks: (02) 762-01-51 
Po mnenju Urada vlade R Slovenije se občinsko glasilo Dober 
den šteje med proizvode, za katere se plačuje 8% davek od pro
meta proizvodov.

Glasilo občine Zavrč Dober den je vpisano v evidenco javnih 
glasil, ki jih vodi Ministrstvo za kulturo pod zaporedno številko 
1613.

BESEDA OB KONCU LETA
Čas beži in z njim naša hote

nja, naše misli in dejanja, ki za 
sabo puščajo sledi. Te so lahko 
dobre ali slabe, lahko so nam v 
prid ali pa tudi obratno, lahko 
nam škodujejo za razvoj lastne 
osebnosti ali kraja, v katerem 
živimo in ustvarjamo.

Za naše okolje bi lahko dejali, 
da smo v letu 2000, ob pre
lomu tisočletja, s svojimi deja
nji oplemenitili in obogatili naš 
kraj Zavrč, saj smo skupaj z 

vami, drage občanke in občani, in tudi vami drugimi, ki živite 
zunaj našega kraja, imate pa tukaj svoj želeni prostorček za 
počitek, uspeli pripeljati zdravo pitno vodo - vodovod v celo
tno območje občine Zavrč. To so dejanja, ki bodo pustila 
pozitivno sled tudi v prihodnosti in prav gotovo je to eden naj
večjih uspehov občine Zavrč, ki se bo tudi v bodoče kazal pri 
morda še hitrejšem razvoju našega lepega in idiličnega kraja 
oziroma vseh devetih naselij.

Dosedanje pridobitve v samostojni Sloveniji so bistveno 
spremenile življenje v Zavrču. Le na kratko poglejmo pridobi
tve v tem zadnjem času: mednarodni mejni prehod s carinsko 
in policijsko službo, špedicijami, bencinsko črpalko, posloval
nico banke, obvoznico, novo osnovno šolo, novo asfaltirane 
ceste, vodovod, športno igrišče pred šolo in seveda tudi obno
vitev cerkva, ureditev zdravstvenega doma, sanitarij in prekri
tje omenjene zgradbe. Pa še bi morda naštevali, toda pustimo 
nekaj v razmislek slehernemu, ki imamo Zavrč radi.

Se nas čaka dela, kot so ureditev Slomškovega doma, adap
tacija kulturnega doma - kinodvorane, morda dolgoročno 
ureditev upokojenskega doma na kraju, kjer so sedaj državni 
hlevi, pa asfaltiranje krajevnih cest.

Vse to so le objekti, ki nam lahko služijo za boljše življenja, 
to pa je prav gotovo pogojeno z našim družabnim, duševnim 
življenjem, saj človek vrednoti vse te pridobitve tudi v svoji 
notranjosti, ko nam omogočajo boljše odnose, se kažejo v 
izražanju čustev ne samo v besedi, ampak tudi v pesmi, v 
glasbi, v notranjem izrazu tudi drugih globokih človeških izra
žanj. Ne smemo pozabiti tudi na ta družbeni in družabni raz
cvet našega kraja, ki se bo tudi v bodoče razvijal v raznih 
društvih v Zavrču.

Prihajajo veliki prazniki, saj bosta kmalu med nami božič 
in novo leto, ko bomo ob naših toplih srečanjih izražali toplo 
človeško besedo v resnični želji, da bi tudi v prihodnje v naši 
lokalni skupnosti, to je občini Zavrč, živeli srečni, zdravi in 
zadovoljni ljudje. Zato Vam v tem trenutku želim polno not
ranjega zadovoljstva, luči upanja, da Vam bodo decembrski 
dnevi praznično naklonjeni in da bo del tega v zdravju in sreči 
z vami odplul tudi v leta tretjega tisočletja.

Vaš podžupan: Peter Vesenjak
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Delo občinskega sveta
Člani občinskega sveta so se 31. avgu

sta sestali na 19. redni seji in sprejeli 
sklep o PODELITVI OBČINSKIH PRIZ
NANJ.

Po sprejetem sklepu sta bili plaketi 
dodeljeni ravnatelju OS Zavrč Francu 
KEKCU in namestnici ravnatelja OŠ 
Zavrč Marti BOSILJ. Priznanja pa so 
bila dodeljena Marjanu ZEBCU, GOS
TILNI VESELIČ in LOVSKI DRUŽINI 
ZAVRČ.

POTRDITEV CEN PRO
GRAMOV ZA OTROKE, 
VKLJUČENE V VRTEC

Člani občinskega sveta so potrdili pre
dlog novih cen za otroke, vključene v 
vrtec, za:
-1. starostno skupino v višini 51.865,00 

SIT (otroci, stari od 1 do 3 let)
- II. starostno skupino v višini 37.950,00 

SIT (otroci, starejši kot 3 leta)
- 4-urno varstvo otrok v višini 

22.000,00 SIT

MODERNIZACIJA 
CESTE V HRASTOVCU

Na 20. redni seji 22. septembra je 
občinski svet sprejel sklep o moderniza
ciji ceste v Hrastovcu od lokalne ceste 
Turški Vrh do Petroviča, Hrastovec 61. 
Modernizacija omenjene ceste bo pote
kala v letu 2001.

Občani morajo po sprejetem sklepu 
zagotoviti finančna sredstva v višini 40 
% investicije.

POROČILO NADZOR
NEGA ODBORA

Nadzorni odbor je izvajal različne nad
zore pri uporabnikih občinskega pro
računa. Nadzori so bili v osnovni šoli 
Zavrč, pri gasilskem društvu Zavrč, v 
Turističnem društvu Zavrč, Športnem 
društvu Zavrč in pri KUD Maksa Furjana 
Zavrč.

Nadzorni odbor ni nikjer ugotovil nep
ravilnosti porabe sredstev občinskega 
proračuna.

REBALANS PRORA
ČUNA OBČINE ZAVRČ 
ZA LETO 2000

10. oktobra so se člani zbrali na 21. 
redni seji. Glavna točka dnevnega reda

je bil rebalans proračuna občine Zavrč 
za leto 2000. Predvideni prihodki pro
računa občine Zavrč po rebalansu zna
šajo 237.815.484,00 SIT, medtem ko 
odhodki znašajo 254.185.952,00 tolar
jev. Proračunski primanjkljaj v višini 
16.370.468,00 tolarjev se krije iz sred
stev, prenesenih iz leta 1999.

Največji porast odhodkov je pri ureja
nju prostora in na komunalnem podro
čju.

PLAN DELA V LETU 
2001

Po sprejetih sklepih na sejah občin
skega sveta se bodo v letu 2001 moder
nizirale naslednje javne poti oz. deli 
javnih poti.

a) Hrastovec - od lokalne ceste 
Turški Vrh do Petroviča

b) Belski Vrh - Vrbanjšak

c) Pestike - Brezovec
d) Belski Vrh - od Juste Vidovič do 

“Zeletine”
Modernizacijo javne poti v Goričaku 

od hišne št. 31 do 37a bo občinski 
svet obravnaval v februarju 2001, ko bo 
znana višina proračunskih sredstev za 
leto 2001. Vse druge vloge občanov oz. 
gradbenih odborov so uvrščene v dol
goročni plan modernizacij.

IZVAJANJE ZIMSKE 
SLUŽBE

Na 21,. redni seji so člani občinskega 
sveta potrdili plan zimske službe. Izva
jali jo bodo občani s kmetijsko meha
nizacijo, ki so plužili v zimi 1999/2000. 
Plužile in posipavale se bodo javne poti, 
kot so se v lanski zimi. Izvajalci bodo pri
čeli pluženje, ko bo debelina snega zna
šala od 10 do 20 cm. Izvajalec mora v 1 
uri očistiti 2 km ceste.

OBČINA ZAVRČ 
OBČINSKA UPRAVA 
Zavrč 11, 2283 ZAVRČ

OBVESTILO O BREZPLAČNEM ODVOZU 
ODSLUŽENIH VOZIL

Občane Občine Zavrč obveščamo, da bo v začetku naslednjega leta organi
ziran brezplačni odvoz odsluženih avtomobilov. Odvoz bo opravilo podjetje 
Wolf, d.o.o., Skakovci 35, 9261 Cankova.

Podatke o tem, kje so odsluženi avtomobil,i oziroma naslove lastnikov spo
ročite do 31. 12. 2000 na sedež Občine Zavrč, Zavrč 11, telefon 762-01-50.

Z akcijo lastnikom odsluženih avtomobilov dajemo možnost, da se brezpla
čno rešijo starih in neuporabnih avtomobilov, in sočasno zagotovimo zdravo 
in čisto okolje, zato vabimo vse občane k sodelovanju.

Tajnica občinske uprava 
Irena Horvat Rimele

Socialdemokratska stranka Slovenije
j Social Democratic Party ofSlovenia

10 OO SDS ZAVRČ 
Spoštovane občanke in občani!
V imenu izvršilnega odbora SDS Zavrč Vam ob prihajajočih praznikih želim 

blagoslovljene božične praznike ter srečno, zdravo in uspehov polno novo 
tisočletje.

Predsednik IO OO SDS Zavrč Dušan Rojko
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LETOŠNJE DELO ODBORA ZA FINANCE

Proračun na koncu malo bogatejši
Tudi v odboru za finance, 

delovnem telesu završkega 
občinskega sveta, je bilo dela 
in obveznosti dovolj za vseh 

12 mesecev. Predsednik odbora 
Zvonko Težak, tudi občinski 

svetnik, je v začetku decembra 
bil zadovoljen z opravljenim 

delom, z zaključkom planiranih 
investicij in tudi z 

nekajmilijonskim povišanjem 
proračunske vreče. Zdaj v 

odboru že pripravljajo plan 
za leto 2001, več dela in 

usklajevanj pa jih čaka januarja, 
ko bo v občini beseda o novem 

proračunu.

V odboru za finance občine Zavrč so 
v letošnjem proračunu planirali dobrih 
182,6 milijona tolarjev, pravi Težak, v ta 
finančni plan pa so bile vključene v prvi 
vrsti investicije, vendar so med letom 
z rebalansom morali povečati skupne

Zvonko Težak, predsednik odbora za finance

odhodke za 39 milijonov tolarjev, tako 
da je končna proračunska številka zdaj 
dobrih 254 milijonov.

»Do letošnjega novembra smo realizi
rali nekatere glavne investicije, v kar smo 
z dobrimi 12 milijoni tolarjev vključili

Slomškov dom med lepo urejeno cerkvijo in novo šolo nima prav čedne podobe. Obnova naj bi se zgodila 
v prihodnjih dveh letih ...
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tudi plačilo dolga za OŠ Zavrč. Največ 
sredstev, kar 88,5 milijona, smo porabili 
za izgradnjo vodovoda, dobrih 77,6 za 
izgradnjo in modernizacijo cest, 10 mili
jonov za ureditve zdravstvenega doma 
in 623.500 tolarjev za gramoziranje, 
pri čemer moramo upoštevati tudi pri
spevek občanov ob posamezni akciji. 
Iz državne blagajne smo do novembra 
uspeli pridobiti več kot 27 milijonov 
tolarjev, prispevek občanov (po pogod
bah za ceste in vodovod ter po nabi
ralnih polah pri gramoziranju) pa je do 
novembra znašal dobrih 27 milijonov 
tolarjev.

Celo leto smo imeli le dve seji, več ni 
bilo potrebno, kajti dva od treh članov

odbora sva tudi svetnika, tako da smo 
bili o vsem zmeraj sproti obveščeni. 
Januarja letos smo pregledali zaključni 
račun, občinski svet ga je nato potrdil, 
potem smo se lotili potrditve proračuna, 
novembra pa je bil potreben še reba
lans proračuna. Lahko povem, da smo 
plan v največji meri izpolnili; prišlo je do 
manjših odstopanj, predvsem pri odvozu 
kosovnih odpadkov, pa tudi pri pobu
dah občanov za sofinanciranje cest.

V tem času že pripravljamo poročilo za 
občinski svet, začenjamo priprave pro
računskih postavk, sicer pa bo proračun 
naprej predlagal župan, naš odbor pa ga 
bo potem obdelal in z nekaj »svojimi« 
popravki ga bomo predložili občinskemu

svetu v obravnavo. Prepričan sem, da je 
dogovor vedno najpomembnejši, četudi 
je malo denarja in potreb občanov 
dosti preveč. V novem planu za leto 
2001 imamo še nekatere modernizacije 
cest, želimo pričeti prenovo Slomško
vega doma, tudi kulturni dom bi morali 
prenoviti, delali pa bomo seveda po 
potrjene investicijskem planu. Menim, 
da bi morali nekaj več sredstev name
niti tudi razvoju drobnega gospodarstva 
in kmetijstva, kajti ti dve področji s turi
zmom vred sta za našo občino izred
nega razvojnega pomena,« je povedal 
Zvonko Težak.

TM

0 delu odbora za družbene dejavnosti
Prav je, da se vam s svojim 

delom v letu 2000 predstavi tudi 
odbor za družbene dejavnosti 
pri občini Zavrč. Vse leto smo 
bili budni in s svojimi rednimi 

sestanki sproti reševali različne 
naloge s področja dela odbora. 

Ta namreč skrbi za vse deja
vnosti iz družbenega življenja 
v občini, to pa so: zdravstvo, 
osnovno šolstvo, predšolska 
vzgoja, kulturna dejavnosti, 
športna dejavnost, socialno 

varstvo občanov (kjer je vedno 
več problemov že z mladimi, ki 
ne dobijo zaposlitve), zdravst

veno zavarovanj občanov in 
podobno. Vse to smo hoteli čim 
bolje reševati s svojimi predlogi, 

ki smo jih dali svetu občine 
Zavrč, da ta s svojimi sklepi 

uresniči potrebne naloge. Ena 
od teh je preureditev avle in 

sanitarnih prostorov ter prekritje 
zdravstvenega doma, kjer pa se 

bomo še morali dogovoriti z 
vsemi tistimi, ki jim tudi služijo 

preurejeni prostori.

Pa niso samo prostori tisti, za kar skrbi 
odbor. Potreben je tanek posluh sleher
nemu občanu, saj so nekatere težave, 
posebej še pri socialnih vprašanjih, zelo 
pomembne za slehernega. Vse to so 
člani odbora vedno upoštevali, saj so s 
svojimi predlogi vedno delovali v huma
nitarni smeri.

Prav gotovo so programi v zdravstvu, 
šolstvu, predšolski vzgoji, sociali, kulturi,

športu ... tisti, ki omogočajo slehernemu 
občanu, da v okviru naših možnosti in 
navad ter ob lastnem delu oziroma anga
žiranju preživi življenje, vredno človeka 
v mejah, ki jih je tukajšnji človek vajen 
in ki jih lahko po naših možnostih posa
mezniku nudimo. Nudimo pa lahko le 
toliko, kolikor je na razpolago sredstev 
za posamezne programe. Radi bi nudili 
več, toda žal ne moremo dati tistega, 
česar nimamo.

Lansko in letošnje leto smo podelili 
s pomočjo Rdečega križa Ptuj darilne 
pakete družinam, ki imajo največ otrok 
in ki so socialno šibkejše. V lanskem letu 
so bili z novoletnimi darili obdarovani

tudi starejši občani in občanke. Tudi v 
tem letu bomo obdarovali starejše, toda 
le tiste, ki so invalidi.

Odbor si bo tudi v prihodnje prizade
val, da bo deloval tako, da bodo občani 
z njegovim delom zadovoljni. Upamo, 
da smo do sedaj dobro reševali težave 
na področju družbenega življenja, za 
katerega v tem mandatnem obdobju skr
bimo: Erna Friščiae, Franc Kelc, Maks 
Trančar in Slavko Kokot, ki vsem obča
nom želimo srečne in zdrave božične in 
novoletne praznike.

Predsednik odbora:
Peter VESENJAK

SLS=SKD
Oti adventnem, božičnem in Novo letnem času, 

ždimo vsem občanom občine Zavrč obilo blagoslova, 
sreče, zdravja, prijateljstva, ljubezni, predvsem pa miru, 

saj življenje je prekratko za zavist in sovraštvo.
Občinski odbor

SLS+SKD Sovenska ljudska stranka
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KAKO OB NOVEM LETU RAZMIŠLJAJO V OBČINSKEM SVETU IN
OBČINSKI UPRAVI

Sreče, zdravja, zadovoljstva vsem ljudem

Zvonko TEŽAK: “Letošnje leto je 
bilo delavno, kdaj tudi malo naporno. 
V novem letu pa si želim, da skupaj 
z občinskim svetom uresničimo pro
grame, sprejete pred dvema letoma, 
da obljube korektno in pošteno izpol
nimo. Vsem občanom in občankam bi 
zaželel vse dobro v novem letu in lepe 
božično-novoletne praznike. Osebno pa 
- kaj bi si lahko zaželel drugega kot zdra
vja, miru in družinske sreče.”

Jože LIBER: “Vesel sem, da smo v 
občini uspešno zaključili investicije, da 
so ljudje zadovoljni, ker imajo sedaj 
končno vodovod in boljše ceste. Lepo je 
bilo delati v občinskem svetu in z občin
sko upravo, pa čeprav smo vedo znova 
ponavljali, da imamo premalo denarja 
za vse. V letu 2001 želim, da razvoj po 
celi občini teče naprej, da bi naši ljudje 
dobili več zaposlitev, pa da bi bilo nas
ploh v naši okolici več dobrega. Povsod 
naj bodo veselje, mir, ljubezen, zado
voljstvo. Želel bi si, da bi v Sloveniji 
imeli boljši gospodarski razvoj, najbolj 
pa, da bi bili ljudje dosti bolj zadovoljni, 
kot so danes.”

Franc KELC “Dosti smo naredili, pa 
niti ni bilo tako zelo naporno. V sebi 
nosim zadovoljstvo ob tistem, kar smo 
naredili, upam pa, da so zadovoljni tudi 
naši občani. Želimo si seveda še dosti

več, pa tudi denarja iz državne blagajne, 
ki ga naša majhna obmejna občina 
dobiva vse premalo. Prepričan sem, da 
smo v vodstvu občin dober tim na čelu z 
županom, ki je dovolj ambiciozen, spo
soben in vsem v veliko podporo. Želim, 
da v naše haloške vasi napeljemo asfal
tne ceste, kajti vodo že imajo, v novem 
letu pa nas čaka še veliko dela na drugih 
področjih razvoja. Naj bo sodelovanje in 
razumevanje z občani v letu 2001 dobro, 
pa veliko dobre volje za vse nas.”

Ivan PONGRAC: »Vesel sem in zado
voljen, da je bilo leto 2000 še posebej 
uspešno za našo majhno občino. Tru
dimo se na vseh področjih razvoja, s 
sredstvi, ki jih imamo na razpolago, žal 
pa ima država do majhnih in obmejnih 
občin še zmeraj malo posluha. Tudi 
menjave vlade slabo vplivajo na občine 
in pri planiranju razvoja se to še kako 
pozna. Odbor za gospodarstvo, kmetijs
tvo in turizem, ki ga vodim, moram priz
nati, da letos ni delal kaj dosti, tudi 
zato ne, ker imamo sredstev za razvoj 
teh področij dosti premalo. V novem 
letu želim, da bi v občini vsaj malo več 
naredili za drobno gospodarstvo, pa tudi 
za kmetijstvo in turizem, da bi ljudem 
pomagali pri razvoju, saj so vse to naše 
svetle področja prihodnosti, od katerih

si v Halozah navsezadnje lahko največ 
obetamo. Veseli me tudi, da svetniki, 
župan in občinska uprava dobro sodelu
jemo, zato želim, da tako ostane tudi v 
bodoče. Osebno bi dejal, da naj bo še 
boljše poslovanje v domačem podjetju, 
kjer želim zaposliti še več domačih ljudi. 
Novo leto pa bom z veselo družbo tudi 
letos počakal na Švabovem.«

Slavko KOKOT: “Lepo je bilo, pestro. 
Izteka se delavno leto. Še posebej vesel 
sem, da smo v Turški Vrh dobili vodo
vod in asfaltno cesto, saj je to dogodek 
leta za naš kraj. Čeprav sem svetnik 
občine Zavrč šele kratek čas in sem že 
sodeloval v enem od občinskih odborov, 
sem se v tem času že veliko naučil. Želje 
za prihodnost, ob novem letu? Največja 
želja je prav gotovo, da se v občini, 
v vseh naselij rešijo težave, še posebej 
na področju komunalne infrastrukture. 
Želim, da bi imeli še naprej tako vodstvo 
in dobrega župana, ki nam rad prislu
hne. Skupaj z občinsko upravo smo bili 
vztrajni, naše punce so se veliko angaži
rale in reševale papirnato “vojno”. Želim 
si sreče, zdravja v novem letu, še pose
bej pa, da bi bili Zavrčani v prihodnje 
bolj enotni, kot smo bili do zdaj.” 

Anton PETROVIČ : “Leto, ki se 
izteka, ocenjujem za izredno pozitivno, 
ker smo v občini uspeli resnično dosti 
narediti. Ljudje so dobili to, kar so pone
kod upali nekaj desetletij: vodovod in 
6 kilometrov asfaltnih cest. Še posebej 
je pomembna asfaltna povezava med 
Korenjakom, Turškim Vrhom in Mohor
jem, kjer lahko naše otroke sedaj vozi 
tudi šolski avtobus. Bili smo uspešni, o 
tem ni dvoma, in vsak v občini je nekaj 
pripomogel k temu. V novem letu želim, 
da bi bili vsi naši občani zdravi, da bi 
bilo več zaposlitev, osebno pa si še kako
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želim, da bi končno uredili parkirišče 
pri pokopališču, za kar že pripravljamo 
potrebno dokumentacijo. Počasi bomo 
morali razmišljati tudi o ureditvi obrtne 
cone. Zase pa si želim, da bi bil zdrav,

dobrega prijateljstva pa želim vsem v 
občini."

Irena HORVAT RIMELE, Danica 
BRATUŠA, Darinka IVANČIČ in 
Lidija DOMJAN, kolektiv občin
ske uprave Zavrč: “Nobeno leto v 
občini se za nas v občinski upravi ne raz
likuje posebej, kajti zmeraj imamo veliko 
nalog. Naj omenimo vedno več pristoj
nosti, ki jih dobiva tudi naša občina. Za 
nami je leto izredno visokih investicij; 
posebej se ga bomo spominjali po dobri 
200-milijonski tolarski porabi sredstev za 
vse naložbe. Dela ne zmanjka, a zmo
remo ga opraviti, ključ uspešnega dela v 
občinski upravi pa je velika složnost in

medsebojna pomoč med sodelavkami 
in sodelavci. Načrti za prihodnje leto? 
Naše delo v upravi bo tako kot doslej 
odvisno od načrtov, ki jih sprejme naš 
občinski svet. Močno pa si želimo, da 
bi bilo izvrševanje “naših” občinskih 
nalog povezano z izboljševanjem pogo
jev življenja občanov in v zvezi z dobrim 
počutjem tistih, ki v občini delajo ali jo 
občasno obiščejo. Vse po vrsti bi si zaže
lele v novem letu zdravja, predvsem pa 
tako kot doslej dobrega sodelovanja z 
županom Miranom Vukom, občinskim 
svetom, odbori, komisijami, društvi v 
občini in z vsemi našimi občani.”

TM

Turistično društvo Zavrč
Članek bom pričel z vzpodbudno novico: pridobili 
smo nekaj novih članov. V okviru društva Zavrč je 
bilo v letošnjem letu opravljenega kar precej dela.

Vendar z vsem ne moremo biti prav zadovoljni.
Vzroki za neuresničitev vseh zastavljenih nalog
tičijo predvsem v denarju, nekaj malega pa smo 

zakrivili tudi člani sami.

Vemo, da se je od ustanovitve do sedaj v društvo precej 
dogajalo. V primerjavi z lanskim letom je prišlo do spodrsljaja 
predvsem pri prireditvah. Na žalost sta odpadla martinovanje 
in prireditev ob veliki maši. To je toliko bolj žalostno, ker so 
prireditve in s tem druženje občanov glavno vodilo pri delu 
društva.

25. novembra se je društvo sestalo na izrednem občnem 
zboru zaradi težav, ki so nastale zaradi odstopa predsednika 
Blaža Gaveza. Glavni namen tega izrednega sestanka je bila 
izvolitev novega predsednika. Naj izkoristim priložnost in 
se dosedanjemu predsedniku Blažu Gavezu v imenu vseh 
članov zahvalim za veliko vloženih naporov pri nastajanju in 
vodenju društva. Verjamem, da se bomo vsi še dalje trudili 
za uresničitev vseh zastavljenih nalog. Zavedamo pa se, daje 
od ideje do njene realizacije dolga pot, ki je vse prevečkrat 
povezana z denarjem. Upamo, da ne bo zaradi tega preveč 
naših nalog postavljeno na stranski tir. Prav zaradi tega bomo

N.Si
Nova Slovenija
K titanska ljudska stranka

N.Si.

Nova Slovenija 

Krščanska ljudska stranka

Prihajajoči božični prazniki naj bodo prijetni, novo 
leto pa zdravo, srečno in uspešno.

morali na rednem občnem zboru, ki bo v bližnji prihodnosti, 
še enkrat temeljito predelati zastavljene naloge in jih prila
goditi finančnim sposobnostim turističnega društva, saj kot 
vemo, samo dobra volja ni vedno dovolj.

Nikakor pa ne moremo mimo tega, da ne bi omenili uredi
tve okolja naših podružničnih cerkva. Pri tem delu so se člani 
turističnega društva zelo izkazali skupaj z drugimi občani. Ze 
samo pri cerkvah sv. Janeza in sv. Mohorja je bilo vloženih 
veliko prostovoljnih ur in seveda denarnih sredstev. Upam, 
da bomo nekoč slišali zahvalo vsem ljudem, ki so se trudili, 
saj bo delo, ki so ga opravili, ostalo še dolgo v ponos občini in 
vsem nam. To je še en dokaz, da je uresničljiva tudi zahtevna 
naloga, če se je pravilno lotiš.

Ob tej priložnosti bi v imenu turističnega društva zaželel 
vsem občanom občine Zavrč vesele in brezskrbne božične in 
novoletne praznike.

Turistično društvo Zavrč 
Martin TEŽAK, predsednik
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LUČ SVETA!
Počasi, počasi se izteka letošnji 

advent, pa tudi jubilejno leto 2000. 
Ko se v teh dneh začenjamo počasi 
ozirati na opravljeno, delati “račun” 
sami s seboj in ko ob začetku oz. 
v bližini novega leta zremo v veliko 
neznanko, se nam morda nehote 
porodi misel, da vsepovsod vlada 
velik nered. Toda evangelist Janez 
nam zagotavlja, da iz božične skriv
nosti, iz tega drobcenega betlehem
skega deteta sije luč, ki ne bo nikoli 
ugasnila.

“Bil je človek, ki ga je poslal Bog; 
ime mu je bilo Janez. Prišel je, da bi 
pričeval o luči in da bi po njegovem 
pričevanju vsi prejeli vero. Ni bil on 
luč, ampak naj bi pričeval o luči. Bila 
je prava luč, ki prihaja na svet in raz
svetljuje vsakega človeka.” (Jn 1,6 — 
9)

Janez Krstnik je bil kakor sveča v 
temi. Toda ko je prišel Jezus, se je 
svet kopal v luči, kajti On je: Bog od 
Boga, Luč od Luči. Luč, ki je nobena 
tema, naj bo še tako grozeča, ne bo 
mogla utrniti, luč, ki sije na nered ter 
ustvarja red in lepoto, luč, ki razsvet
ljuje našo pot.

Dragi verniki župnije Zavrč!
Vsem naj vam zasije Luč božič

nega veselja, upanja in miru. Želim 
vam blagoslovljene božične praznike, 
v letu 2001 pa obilo zdravja, uspe
hov ter osebnega zadovoljstva.

Vaš župnik 
Jože PASIČNJEK

Maše med 
božičnimi prazniki:

24. 12. - 4. adventna nedelja: ob 
700 in 10oo uri

sveti večer: ob 2000 pri Janžu
ob 2400 - polnočnica v župnijski 

cerkvi
25. 12 - božič: ob 700 uri, ob 1000 

uri, ob 1500 - v hrvaškem jeziku
25. 12. - sv. Štefan: ob 700 in 1000 

uri. Blagoslov vode
27.12. - sv. Janez: ob 900 pri Janžu. 

Blagoslov vina.
31. 12. - staro leto: ob 700 in 1000
1. 1. 2001 - novo leto: ob 930 in 

1500 v hrvaškem jeziku

OBNOVLJEN KRIŽ V TURŠKEM VRHU - 
PONOS VASI

Križ Flisarjeve 
domačije

Ob asfaltni cesti v Turškem Vrhu popotnik naleti tudi na obnovljen 
vaški križ. Blagoslovili so ga ob letošnjem občinskem prazniku in 

o tem smo v časopisu Dober den že pisali. Takrat smo napisali, 
da je to Poltekov križ; pod tem imenom ga vsaj poznajo nekateri 

domačini in tudi farni župnik. Vendar podatek naj ne bi bil 
popolnoma pravilen. Že vrsto let je lastnica križa in tudi bližnje 

domačije, h kateri spada križ, Anica Flisar, zato bi bilo pravilneje, 
če bi napisali, da je to Flisarjev križ.

Če smo koga s prejšnjim pisanjem prizadeli, se lahko le opravičimo, vendar pa 
naj o tem presodijo njegovi lastniki in najstarejši prebivalci tistega konca Turškega 
Vrha.
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Kaj delamo gasilci
Kakor vsaka kmetija in kakor 

vsaka družina tako imamo tudi 
gasilci dolžnosti in pravila, ki 

jih moramo upoštevati, imamo 
dohodke in izdatke, plačila in še 

marsikaj bi lahko našteli.

Naše vsakoletno delo se začne tam 
nekje v februarju, ko na občnem zboru 
potrdimo vse plane za tekoče leto, ko 
preverjamo, kako smo gospodarili, ali 
imamo še kakšen dolg ali rezervo na 
računu banke. Ponavadi zmeraj pla
vamo nad vodo, čeravno imamo vse 
polno obvez in je vse predrago.

Malo si oddahnemo in že so tu spom
ladanska opravila okrog doma, v domu 
in v orodjišču. Pričnejo se prve spomla
danske vaje in priprave za pregled ope
rativne sposobnosti. Pri tem ponavadi 
sodelujemo vsi, od najmlajših in mladih 
do starejših članov društva. Nato se zač
nejo tekmovanja in vaje za usposob
ljenost pri morebitnih intervencijah in 
požarih. Vmes imamo dosti dela z mla
dimi in na raznih akcijah, pri obnovah

in popravilih.
Ko se približa jesen, je tu že mesec 

požarne varnosti. Ponovno urejujemo in 
pregledujemo opremo in inventar, po 
terenu pregledamo zajetja in omrežje s 
hidranti, ki so za nas velikega pomena 
ob morebitnih sušah in požarih.

Po zaključenem jesenskem delu organi
ziramo izdelavo in razpečevanje koledar
jev. Pred novim letom obiščemo vsako 
družino in starejše člane društva v naši 
občini, da se malo pogovorimo o našem 
delu in tudi napakah, ki se včasih pripe
tijo na terenu. Vsaka družina dobi gasil
ski koledar, mi pa ponavadi prostovoljni 
prispevek, za katerega smo vam zelo 
hvaležni. Ta vaš - naš denar uporabimo 
za nove pridobitve v gasilstvu, orga
niziranje tečajev za mlade, za nabavo 
opreme, gasilskih oblek in vseh drugih 
stvari, ki jih društvo potrebuje.

Imamo pa še druge vire financiranja, 
kot so država, občina, razni sponzorji, 
donatorji in prijatelji gasilci doma in tudi 
izven naše domovine.

Naše delo ni lahko, težko je biti vedno 
dober za vse in povsod, a vendar se 
trudimo, da bi vam v vsem ustregli, da 
bi občani bili čimbolj varni pred nesre
čami in požari. Upam pa, da boste tudi 
vi nam stali ob strani, saj bomo skupaj 
lažje premagovali tudi najtežje ovire.

Leto 2001 bo za naše društvo in celo
tno občino velikega pomena, saj bomo 
praznovali 60-letnico obstoja gasilskega 
društva Zavrč. Prosil bi vse, ki imate 
doma mogoče kakšne izvirne doku
mente ali fotografije ali kakšen kos stare 
gasilske opreme, da nam jo posodite. 
Želeli bi pripraviti razstavo o našem raz
voju od leta 1941 do 2001.

Naj končam svoje pisanje s tem, da 
vam v svojem imenu in v imenu uprav
nega odbora Prostovoljnega gasilskega 
društva Zavrč zaželim srečen božič ter 
zdravo, zadovoljno in bogato letino 
2001.

Podpredsednik PGD 
Milan FOSTNARIČ, g. č.
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Tudi na nas poglejte
Spoštovani občani, cenjeni 

simpatizerji gasilstva, v imenu 
Prostovoljnega gasilskega 

društva Zavrč in tudi v svojem 
imenu vam iz srca želim prijetne 

praznike in obilico uspehov v 
novem letu, obenem pa vas 

vzpodbujam k še večji 
pozornosti do nas, gasilcev, saj 
smo največja organizacija, ki 
deluje na bazi prostovoljnosti, 
pa vendar najbolj zaničevana.

Verjetno ste vsi zasledili na naših novo
letnih čestitkah okroglo številko, ki za nas 
ni le številka, ampak še kako pomem
bna obletnica našega društva. Verjemite 
mi, šestdeset let delovanja ni majhna 
stvar, saj je bilo društvo ustanovljeno v 
najhujšem času za bivšo Jugoslavijo in 
celi svet: ustanovni člani so se namreč 
zbrali na prvem občnem zboru prav leta 
1941. Od tistega leta naprej so prosto
voljno delali in gradili, da so prigospo
darili vse to, s čimer se lahko društvo 
danes pohvali. In naslednjo leto, ob šest
deset letnici, se namerava hvaliti se z 
obnovitvijo celotnega doma.

Vse to dokazuje, da društvo še zelo 
intenzivno deluje ter se močno priprav
lja na pomembni jubilej.

V okviru predstavitve društva smo 
naredili enega naj večjih korakov do 
sedaj, saj smo našim najmlajšim pred
stavili naše društvo in opremo, in kar 
je bilo za najmlajše najzanimivejše, tudi 
delovanje te opreme, pri čemer se kar 
niso mogli upreti ročniku, iz katerega se 
je valila pena; preimenovali so jo kar v 
sneg, ki si ga sedaj verjetno že pošteno 
želijo. Ob vsem tem se ne smemo poza
biti zahvaliti kolektivu vrtca iz Zavrča; še 
posebej pa jim gre hvala, če bo kateri od 
teh malih junakov stopil v naše vrste.

V zadnjem času se je naše društvo 
udeležilo dveh velikih vaj, ki so pomem
bne za urjenje gasilcev in tudi vodstve
nega kadra, kajti prav vsaka napakica v 
organizaciji se lahko spremeni v katas
trofalno polomijo. Na vaji v Markovcih 
smo izvedli notranji napad (vstop v 
objekt z vsemi osebnimi zaščitnimi sred
stvi in tudi s sredstvi, ki so primerna za 
gašenje notranjega požara, in reševanje 
morebitnih preživelih) z osmimi gasilci. 
Tudi v Bukovcih je bilo pestro, udele
žba je bila še večja, naloga pa malenkost 
drugačna.

Ustanovni člani leto 1941.
Die Grundungamltglieder im Jahr 1941.

Podpis listine o pobratenju z gasilskim druStvom Obor gnil la leta 2000.

Die Unferzeichnung der VerbrtUerungsurktauie mit der Feuerwehr Obergralla Im Jahr 2000.

V decembru naj omenim izreden dogo
dek na centru 112, ki je aktiviral PGD 
Zavrč, da je hitro in strokovno omejilo 
požarišče v Hrastovcu pri Levaničevih. 
Slo je za vžig saj v dimniku; gasilci so ga 
hladili in kasneje očistili, da ni prišlo do 
nobene materialne škode, še pomem
bnejše pa je bilo zavarovanje gospo
darskega poslopja, proti kateremu je 
nepredvidljivi veter nosil goreče delce 
naravnost v seno. Ravno ob tem pri
meru bi vas občane opomnil: Kdaj vas 
je nazadnje obiskal dimnikar? Dimnikar 
bi vas moral obiskati vsaj pred kurilno 
sezono. Naj vas opozorim na pomem
bnost čiščenja peči ter dimnika. Ne mis
lite, da ne bo imelo kaj zagoreti. Tisti, 
ki pa imate v bližini dimnika kakršnokoli

gorljivo snov (les, seno itn.), pomislite, 
da mora biti oddaljeno od dimnika vsaj 
dva metra.

Gasilci nimamo več pravice kontrolirati 
požarne ogroženosti, to opravlja požarni 
inšpektor, ki sicer pride na obisk bolj 
poredko, a ne opozarja kot mi, ampak 
kar pošteno podkuri v denarnici.

Lepa hvala vsem občanom za daro
vane prispevke ob novoletnih čestitkah. 
S tem potrjujete veljavnost gesla: “V 
SLOGI JE MOČ.”

Naj sklenem z gasilskim pozdravom: 
NA POMOČ!

Tajnik PGD ZAVRČ 
Damjan BRLEK, n. g. č.

LDS
Liberalna demokracija Slovenije

Slovenijagrenaprej

Vse bližje so decembrski praznični dnevi v prelomnem času tisočletja, zato 
Vam, drage občanke in občani, in vsem bralcem časopisa Dober den želimo, 
da bi Vam dnevi ob božiču in novem letu bili zares prijetni in naklonjeni, da 
bi jih preživeli v družinskem miru zadovoljni in zdravi ter da bi večina tega z 
Vami odpotovalo tudi v tretje tisočletje.

OO LDS Zavrč
Peter VESENJAK, predsednik
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KRVODAJALSTVO V OBČINI ZAVRČ

Milanov enajstletni trud
Krvodajalstvo se je v občini 

Zavrč kljub nekaterim 
organizacijskim spremembam 

uspelo ohraniti do današnji dni, 
četudi je članov te humane 

organizacije iz leta v leto manj.
V občini spleta vezi med 

krvodajalci Milan Kokot iz 
Hrastovca, in to že enajsto leto. 
Kljub zdravstvenim težavam in 
slabovidnosti uspešno izpelje 
vsaj dve krvodajalski akciji na 

leto.

Završka občina je velika po humano
sti in humanih, plemenitih ljudeh, je na 
letošnji občinski slovesnosti dejala Vida 
Milunič, sekretarka Območne organiza
cije Rdečega križa Ptuj. Pohvalila je vse 
tiste ljudi, ki so pripravljeni za sočloveka 
darovati tekočino življenja, saj s tem mar
sikateremu rešujejo življenje, ob tem pa 
se je zahvalila vodstvu občine, ki daje 
podporo in je pozorna do teh ljudi.

Pisali smo že, da so najzaslužnejši krvo
dajalci, ki so pet- in večkrat darovali kri, 
ob letošnjem občinskem prazniku prejeli

posebna priznanja. Pa jih omenimo še 
enkrat. Najvišje priznanje RK Slovenije 
za human prispevek je prejel Branko 
Ivančič iz Hrastovca, ki je kri daroval 
že več kot 45-krat, ostali dobitniki pri
znanj pa so še: Silvo Furman, Terezija 
Zebec, Branko Težak, Slavko Arnečič, 
Franjo Humek, Viktorija Belšak in Štefan 
Težak.

Milan Kokot, ki ga v Zavrču najbolj poz
najo kot vodjo krvodajalcev pri občin
ski organizaciji RK Zavrč, sicer ni reden 
krvodajalec, kajti do danes je kri daro
val le dva- ali trikrat. Vendar pravi, da je 
pomembnejše to, da so drugi občani pri
pravljeni udeležiti se krvodajalskih akcij; 
pred leti jih je bilo tudi po 50 na akciji, v 
letošnji zadnji pa le 10. Vzrok za to, pravi 
Milan, je prav gotovo v delovnih orga
nizacijah, kjer imajo po novem posebej 
organizirane krvodajalske akcije za svoje 
delavce in med temi krvodajalci so tudi 
mnogi Zavrčani.

Najzvestejši završki krvodajalci se vsako 
leto zberejo na srečanju; letos so se sre
čali kmalu po martinovem, sicer pa je 
to zanje nekakšno skromno plačilo in

vzpodbuda, da bodo še naprej darovali 
kri. Milan Kokot si želi, da bi krvoda
jalstvo v Zavrču živelo še naprej, pa da 
bi poleg krvodajalstva malo bolj zaži
vela tudi občinska organizacija Rdečega 
križa. Vsem ljudem, ki so pripravljeni 
darovati kri in pomagati sočloveku, pa 
se M. Kokot lepo zahvaljuje, kajti tudi 
njemu je to v veliko zadovoljstvo.

Na letošnji osrednji slovesnosti ob prazniku občine so se v Zavrču zahvalili najzvestejšim krvodajalcem
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ŽUPANOVA PRAZNIČNA ČESTITKA
V prihajajoočih prazničnih decembrskih dneh Vam, drage občanke in občani, 

želim mnogo veselja, miru in družinske sreče. Naj Vam prazniki polepšajo še zadnje 
dni letošnjega leta in naj bo vaša sreča v novem letu, ki prihaja, nekaj posebnega, 
enkratnega.

Preživite božič v vsem sijaju, v krogu družin in prijateljev, prijetno praznovanje 
dneva samostojnosti želim in še več prijetnih trenutkov ob vstopu v novo leto 
2001.

Verjamem, da bo novo leto nekaj posebnega za našo majhno občino, kajti čaka 
nas dosti dela in nalog, zato želim, da jih tako dobro kot doslej opravimo skupaj 
z občinskim svetom, občinsko upravo in vsemi Vami, spoštovane občanke in 
občani.

Z najboljšimi željami v novem tisočletju

Vaš župan Miran VUK

j— lp

ČESTITKA
Upravni in nadzorni odbor društva upokojencev Zavrč ob 
izteku starega in vstopu v novo tisočletje iskreno čestitata 
vsem svojim zvestim članom, občanom, občinski upravi, 
županu ter uredništvu našega občinskega glasila Dober den, 
ki nam omogoča objave in čestitke v občini Zavrč. Vsem vam 
želimo vesele božične praznike, zdravo, srečno in uspešno 
leto 2001.

Predsednik društva upokojencev Zavrč 
Franc VAUPOTIČ

%_________________________________________________________________ |E
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Dober den iz vrtca Zavrč!
Čeprav smo še majhni, bi vam 
radi povedali, kdo smo, kaj in 

kako delamo, kaj nas teži in kaj 
razveseljuje.

Kdo smo?
Smo otroci iz vrtca Zavrč, stari od 1 do 

6 let, doma iz Zavrča in okolice.
V vrtcu delamo vse mogoče reči. Smo 

ustvarjalni, kreativni, pridni in nagajivi. 
Če nam ni kaj po volji, poznamo tudi 
jok in solze.

Ustvarimo mnogo prečudovitih izdel
kov, se neznansko radi igramo in spo
znavamo svet okrog sebe. Smo zelo 
radovedni.

Spoznavamo tudi prve korake v svet 
računalništva. Redno obiskujemo knjiž
nico in prebiramo zanimive knjige. Da 
lepo pojemo in znamo plesati, ve že tudi 
marsikdo.

V jeseni nas je obiskala “TETA JESEN” 
in nam prinesla veliko poljskih pridel
kov in sadja, da smo si lahko pripravili 
tržnico “PRODAJAMO ZA GUMBE” in 
si tudi sami pripravili sadno kupo. Obis

kali smo tudi prijatelje v vrtcu Cirkulane, 
kjer smo se pogostili s kostanji.

V času “TEDNA OTROKA” smo imeli 
pravljično uro, likovno delavnico, telo
vadni dan in iskanje skritega zaklada v 
gozdu.

Obiskala nas je lutkovna skupina iz 
Ljubljane z igrico “Črviva zgodba”.

Znamo skrbeti za svoje zdravje in 
vemo, da je zobozdravnik naš prijatelj, 
zato si redno umivamo zobe in obisku
jemo zobozdravnika. Zelo radi pa obi
ščemo tudi druge kraje in ljudi.

V mesecu požarne varnosti smo bili 
na obisku pri GD ZAVRČ, kjer smo spo
znali gasilce, njihovo delo in sredstva. 
Tudi mi smo bili “mali gasilci” in smo 
gasili.

Čeprav smo majhni, se znamo odgo
vorno obnašati v prometu. Spoznali smo 
POLICIJSKO POSTAJO ZAVRČ, polici
ste konjenike in vodnike psov.

V tem trenutku smo že pridni, ker nes
trpno pričakujemo prav posebno lep 
in vesel mesec - VESELI DECEMBER. 
Obiskala nas bosta MIKLAVŽ in DEDEK 
MRAZ s polnim košem daril. Od starega 
leta pa se bomo poslovili skupaj svojimi 
starši na skupni delavnici (peka peciva).

Za otroke v vrtcu skrbimo delavke vrtca 
(dve vzgojiteljici in dve pomočnici vzgo
jiteljice), predvsem pa je pomembno 
sodelovanje s starši. Tako starši kot tudi 
mi se obremenjujemo z nešteto vpraša
nji: Kako bo reagiral moj otrok? Smo 
dovolj dobre z njim, ga bomo razumele, 
ga bomo znale potolažiti, bo jokal ...? 
Vprašanja, strah, negotovost, nemir.

Razumemo vas, še bolj pa razumemo 
vaše otroke, ki ste nam jih zaupali.

Spoštovani starši, saj je nemir tudi v 
nas. Bomo našle pravo pot do vas, tisto 
pot, ki nam bo nudila odgovore na pora
jajoča se vprašanja?

Biti vzgojiteljica otrokom je zahtevno, 
naporno, odgovorno, hkrati pa lepo in 
prijetno delo. Želimo si, da bi lepo sode
lovali, se razumeli, bili kot ena družina, 
ki je polna notranjega miru. Lepo je gle
dati otroke, ki se igrajo, se pogovarjajo 
in se družijo.

Za svoje delo dobim novih moči od 
vaših otrok, vas, staršev, in sodelavk.

Želim vam, da bi znali v vsakem dnevu 
leta, ki prihaja, najti v sebi drobec sreče 
in zadovoljstva.

Vzgojiteljica Sonja AMBROŽ
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Republika Slovenija
MINISTRSTVO ZA NOTRANJE ZADEVE 
POLICIJA
POLICIJSKA UPRAVA MARIBOR 
Postaja mejne policije Zavrč 
Gorišnica 78, 2278 Gorišnica 
Tel: (02) 740-81-02, fax (02) 740-80-29

DOVOLJ POKANJA!

PETARDE IN MOŽNE 
POSLEDICE

Policija se vsako leto znova srečuje s 
pojavi množičnega metanja petard in 
uporabo drugih pirotehničnih izdelkov. 
Medtem ko je takšno početje nekaterim 
posameznikom in skupinam v zabavo, 
je za večino državljanov neprijetno in 
pomeni svojevrstno nasilje nad ljudmi.

Nepremišljena, nepredvidena in obje
stna uporaba pirotehničnih sredstev 
pogosto povzroči telesne poškodbe (ope
kline, raztrganine rok, poškodbo oči 
itd.), vznemirja ljudi in živali ter onesna
žuje okolje.

Kljub vsem prizadevanjem policije se 
moramo zavedati, da je neprimerna

uporaba teh izdelkov problem vseh, zato 
prosimo vse, predvsem pa starše, skrb
nike, učitelje in vzgojitelje, da z opozar
janjem na nevarnost in možne posledice 
takega početja ter s svojim zgledom pri
pomorejo k preprečevanju in zmanjša
nju posledic.

Uporaba petard in drugih izdelkov, ki 
povzročajo pok, je dovoljena med 26.

decembrom in 2. januarjem. Otroci do 
16. leta starosti lahko te izdelke uporab
ljajo le ob nadzorstvu staršev ali skrbni
kov.

Želimo, da novoletne praznike preži
vite varno!

Vodja policijskega okoliša 
Janko LORBEK
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VAŠKA KRONIKA
20 novorojencev 
v letu 2000

Kam tako hiti ta naš dragoceni čas? 
Saj je že zopet december, zadnji mesec 
v letu, ko so praznični dnevi najlepši, 
saj slavimo lep praznik božič in se hkrati 
veselimo prihoda novega leta. Čas dru
ženja in veselja, čas praznikov družin
skih skupnosti, čas obdarovanja. Čas 
zahvale in upanja v mirno in zdravo ter 
srečno prihodnost tako posameznika kot 
družin.

V drugi številki časopisa v juliju smo 
objavili del vaške kronike in vanjo zapi
sali osem rojstev v prvem polletju 2000. 
Z veseljem ugotavljamo, da so se družin
ske skupnosti napolnile v drugem polle
tju še krepkeje, saj je luč sveta zagledalo 
še dvanajst novorojenčkov. Veselja in 
radosti torej ni manjkalo, tega smo se 
veselili tudi drugi občani, saj čutimo, da 
bomo le tako ostali tu tudi v prihod
njem, tretjem tisočletju, ki kaže svetlo 
bodočnost tudi za haloške družine.

Osmim novorojenčkom v prvem pol
letju 2000 so se pridružili v drugem pol
letju še tile novorojenčki:

Stella FURJAN, roj. 3. 7. 2000 v Ptuju, 
Hrastovec 2

Aljaž LOZINŠEK, roj. 2. 7. 2000 v 
Ptuju, Turški Vrh 71

Roki ARKLINIČ, roj 26. 6. 2000 v 
Varaždinu, Goričak št. 44

Monika LIBER, roj. 28. 7. 2000 v 
Ptuju, Drenovec št. 1

Timotej TRANČAR KOKOT, roj. 4. 8. 
2000 v Ptuju, Korenjak 32

Katja CESTAR, roj. 17. 8. 2000 v 
Ptuju, Drenovec 9

Miran POHOREC, roj. 16. 9. 2000 v 
Ptuju, Hrastovec 80

Melani KOKOT, roj. 25. 9. 2000 v 
Ptuju, Pestike št. 2

Dani KOLMAČIČ, roj. 5. 10. 2000 v 
Ptuju, Zavrč št. 11

Tanita FUKNE KOKOT, roj. 30. 9. 
2000 v Mariboru, Turški Vrh 33/a

Timen VUZEM, roj. 20. 10. 2000 v 
Ptuju, Belski Vrh št. 57

Matic KOKOT, roj. 13. 11. 2000 v 
Ptuju, Hrastovec št. 21

Lahko, da bo do konca leta še kakšna 
družina v Zavrču dobila novorojenca in

s tem še dopolnila naše veselje; to pa 
bomo objavili v naslednji številki časo
pisa Dober den.

Vsem družinam oziroma staršem ob 
tem veselem dogodku iskreno čestitamo 
z željo, da bi bili vaši novorojenci zdravi 
v vaši veseli družinski skupnosti.

Če pogledamo podatke rojstev, ugo
tavljamo torej, da se je v občini Zavrč 
v letu 2000 rodilo 20 otrok, kar nas še 
posebej veseli, saj čutimo, da bo priho
dnje tisočletje potrdilo naše upanje, da 
bo področje občine Zavrč, ki je znano 
po izredno kvalitetnem vinu in vinogra
dništvu, sploh ostalo živo in poseljeno 
območje, seveda če vodstvene strukture 
države Slovenije ne bodo pozabile pri 
financiranju na programe razvoja naše 
občine.

Ob srečnih dogodkih rojstev pa so 
enako srečni in veseli trenutki, ko nas
tajajo nove družinske skupnosti. Vsaka 
sklenitev zakonske zveze nosi s seboj 
tople ljubezenske vezi, povezane z med
sebojnim spoštovanjem in zaupanjem. 
To zaupanje si je v drugem polletju leta 
2000 v občini Zavrč izrekel en zakonski

par. To sta bila Mojca POTOČNIK iz 
Zavrča št. 9/a in Marjan PRELOG iz Cir
kulan št. 23.

Obema ob sklenitvi zakonske zveze 
iskrene čestitke tudi v imenu našega ure
dništva.

V drugem polletju pa je našo skupnost 
za vedno zapustilo nekaj naših najdra
žjih. Naj se jih spomnimo in zapišemo 
njihova imena:

- Jožefa KOROŠEC, roj. 29. 12. 1920, 
umrla 5. 8. 2000

- Marija KOKOT, roj. 24. 3. 1924, 
umrla 11. 8. 2000

- Katarina GOLUB, roj. 10. 11. 1937, 
umrla 22. 10. 2000

- Jožef LEVANIČ, roj. 5. 2. 1918, umrl 
29. 10. 2000

- Štefan RIHTARIČ, roj. 28. 8. 1962, 
umrl 25. 10. 2000 v Rusiji

- Jožefa KOKOT, roj. 19. 2. 1924, 
umrla 2. 12. 2000

- Ana BELŠAK iz Dubrave, pokopana 
v Zavrču

Vsem, ki ste izgubili svoje najdražje ali 
najbližje, iskreno sožalje tudi v imenu 
našega uredništva.

Peter VESENJAK

Mojca POTOČNIK iz Zavrča in Marjan PRELOG iz Cirkulan.
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S prešernovo in Slomškovo pesmijo 
v božični in novoletni čas

Ubrano je zapel moški zbor Zavrč, ki ga vodi Konrad Kostanjevec

Doživeli lep stik s kulturo
Preljubo veselje, oj kje si doma?
Povej, kje stanuješ, moj ljubček srca?

A. M. Slomšek

Oj Vrba, srečna vas domača,
kjer hiša mojega stoji očeta.

F. Prešeren
S Prešernovo in Slomškovo pesmijo so 

se 9. decembra pozno popoldan učenci 
OŠ Zavrč, domači ljubiteljski kulturniki 
in tamburaši iz sosednjih Cirkulan podali 
v prazničen božično-novoletni čas. Prire
ditev, ki si zasluži vse pohvale in mnogo 
več občinstva, kot ga je bilo tisto soboto 
v završki kulturni dvorani, so člani KUD 
Maksa Furjana Zavrč posvetili 200. oble
tnici Prešernovega in Slomškovega roj
stva.

Bogat kulturni program, v njem pa 
mnogo krasnih Prešernovih in Slomško
vih verzov, ki se lepo podajo tudi pra
zničnemu času. Večer kulture, ki je v 
Zavrču tokrat izzvenel nekoliko drugače, 
bolj moderno in je bil drugačen tudi

zato, ker ga je prišla poslušat peščica 
ljudi. Tega si kulturniki nikakor niso zas
lužili, a vendar trud učencev OŠ Zavrč, 
ljudskih pevk, ljudskih godcev in moš
kega zbora Zavrč, pa tudi gostov - tam-

buraške skupine KPD Cirkulane - tudi 
tokrat ni bil zaman, je menil govornik 
na prireditvi, podžupan in predsednik 
odbora za družbene dejavnosti Peter 
Vesenjak ter med drugim dejal, da je

Završki učenci in učenke so recitirali in prepevali Prešernove pesmi
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Po ljudsko, z izvirnimi priredbami so se predstavili tamburaši iz Cirkulan

naš slovenski jezik doma tudi v Zavrču, 
kar so lepo dokazali nastopajoči. Dotak
nil se je področja kulture, ki mu v občini 
na žalost lahko dajo le skromna sreds
tva, kajti potreb po razvoju je še zmeraj 
preveč, a je ob tem poudaril, da pa je 
vendarle največja vrednota kulture dana 
od srca in tega se je treba zavedati.

»ZA KULTURNO 
DEJAVNOST ŽAL 
PREMALO DENARJA«

Terezija Majcenovič, predsednica KUD 
Zavrč, pa je takole povedala: »Leto kul
ture se izteka, 450 let je minilo, odkar 
smo Slovenci postali kulturen narod in 
dobili prvo knjigo, Trubarjev Katekizem 
in Abecedarium. Daljnega 1550. leta je 
bilo to. 1800. leta sta se rodila Prešeren 
in Slomšek, dva velika slovenska moža, 
ki ju Slovenci vsakega po svoje častimo.

In kaj je leto kulture prineslo Zavrču? 
Če pogledamo resnici v oči, si pravza
prav težko najdemo izgovor. Rekli boste, 
da nekaj kilometrov lepih asfaltnih cest 
in še nekaj kilometrov vodovodnih cevi. 
Lepo in prav, tega smo bili resnično pot
rebni, saj že dolgo živimo tukaj, drugod 
pa imajo to že veliko let. A za kulturno 
dejavnost je žal vedno nekako premalo 
denarja, preprosto zadovoljni smo z dro
btinicami, ki pač ostajajo. Že več let 
se kulturniki borimo za svoj prostor v

Terezija Majcenovič, predsednica KUD Zavrč

občini, saj ga ni nikjer - ne ob kulturni 
dvorani, ne v obsežnem grajskem pos
lopju ob prostorih občine Zavrč, ne kje 
drugje. Obljube nam sicer ostajajo ...

Mislim, da je kultura plemenitenje 
našega življenja z lepo mislijo, z lepo 
besedo, z lepo sliko, z lepim filmom, z 
vsem, kar nas duhovno obogati, razve
dri, kar razvija bistvene odlike človeka, 
njegov spoprijem z koljem in oblikuje 
njegov svet. Nam je dosegljiva ljubi
teljska kultura, najbližja nam je, najbolj 
domača in seveda najbolj razumljiva.

Želela bi, da bi prepevali v kakšnem 
mešanem zboru, igrali v instrumentalni 
glasbeni skupini, plesali in prepevali v 
folklorni skupini ali pa se poskusili v gle
dališki dejavnosti v skečih in gledaliških 
igrah.

200. obletnica Prešernovega in Slom
škovega rojstva naj bo torej naše pono
vno srečanje s kulturno dejavnostjo, ki 
naj bo človeku tako potrebna kot hrana, 
brez katere ne more živeti.«

TM



Še o trgatvi
Na območju občine Zavrč je približno 

140 ha zemlje zasejane z vinsko trto. Gre 
za vinograde, ki so last državnega sklada 
kmetijskih zemljišč in gozdov. Obdelu
jejo jih v glavnem nekdanji delavci Kme
tijskega kombinata Ptuj, poslovne enote 
Zavrč. Ti imajo sklenjene dolgoročne 
kooperacijske pogodbe s kletjo Kmetij
skega kombinata, kamor oddajajo svoj 
pridelek.

Po sortah prevladuje laški rizling, sle
dijo mu renski rizling , šipon, sauvignon, 
chardonnay, rizvanec, rumeni muškat, 
sivi pinot...

Tudi obnove vinogradov potekajo, saj 
so nekateri vinogradi že precej stari. Do 
sedaj so ob obnovah sadili bolj aroma
tične sorte, kot so sauvignon, traminec, 
chardonnay, v bodoče pa bomo morali 
saditi tudi sorti šipon in ranfol, ki ju 
nismo sadili že dobrih 15 let in še več.

Vinograde večinoma obdelujejo koo
peranti s svojimi družinami. Strojna dela 
prav tako opravljajo sami. Posodabljajo 
tudi svoj strojni park, torej nabavljajo 
različne nove stroje (škropilnice, mul- 
čerje, traktorje).

ki je bil letos nekaj posebnega, saj je 
dosegel zelo visoko sladkorno stopnjo 
150 Oe. Trgan je bil dobrih štirinajst dni 
po uradnem začetku obiranja te sorte.

Druga sorta posebne trgatve je bil 
chardonnay v Turškem Vrhu oziroma

pri Mohorju, kot rečemo po domače. Ta 
je dosegel sladkorno stopnjo 103 Oe. 
Na isti parceli smo pustili še 300 trsov in 
jih pokrili z mrežo. Trgatev smo opravili 
dobre tri mesece od uradnega začetka 
trgatve (opravljena je bila 1. decem
bra). Tudi po preteku treh mesecev je 
bilo grozdje še dobre kvalitete, pa tudi 
sladkorna stopnja visoka (116 Oe). To 
poslednjo trgatev smo opravili pri koo
perantu Stefanu Kuserbanju, ki ima v 
najem največje število trsov. Ima tudi kar 
precej svojih trsov, saj je v letošnjem letu 
kupil nasade v Goričaku, ki so bili po 
denacionalizaciji vrnjeni lastnikom ozi
roma njihovim naslednikom.

Letnik 2000 je po kvaliteti dober, pa 
tudi po količini, razen tam, kjer j e nasade 
prizadela suša.

Biserka KOKOT

V vinogradih je vse leto živahno, prav 
posebej pa jeseni, ko grozdje dozori. 
Glede na sorto grozdje različno dozori. 
Prvi je rizvanc, kmalu za njim pa muškat 
otonel. Kaj kmalu so dozorele še sorte 
chardonnay, rumeni muškat, sivi pinot 
in beli pinot, kot zadnje pa dozorijo 
še sorte šipon, renski in laški rizling. 
Glede na lego oziroma posamezne sorte 
se odločimo za posebne trgatve, ki jih 
opravljamo po preteku toliko dni, kot 
določa zakon. Letos smo za posebno 
trgatev pustili sorto šipon v Hrastovcu, NOVE PRILOŽNOSTNE ZNAMKE 

POŠTE SLOVENIJE

Praznične - decembrske znamke
Na Pošti Slovenije so v letošnjem letu izdali 15 rednih in 33 priložnostnih 

znamk. Med slednjimi so tudi priložnostne poštne znamke Božič, Novo leto, 
V novem tisočletju ter 450 let prve tiskane knjige na Slovenskem. Pred 
prazničnimi-decembrskimi znamkami pa je Pošta Slovenije izdala še znamke, 
na katerih so naši zlati olimpijci. TM
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